
Rapport från möte med Distriktsstyrelsen  

Torsdagen den 16 april 2020 

 

Det här var det andra distriktsstyrelsemötet som genomfördes via Zoom 

och det märktes av vi hanterar det bättre. På det här mötet hade vi inte 

särskilt många beslutspunkter utan det var till stora delar rapporter och 

informationspunkter. 

Den viktigaste informationspunkten var ett besök från våra revisorer 

som berättade om sin revision för 2020. Glädjande nog var revisorerna 

nöjda med hur distriktet hanterat sin ekonomi, bokföring m.m. 

Vi hade även besök av Thomas Magnusson och Anna Sehlin från 

regiongruppen som informerade om att vi behöver välja fler 

nämndemän då nämndemän över 70 inte tjänstgör pga Corona. Även 

regionens nya hållbarhetsprogram diskuterades, regiongruppen mottar 

gärna synpunkter på den från partiföreningar eller enskilda medlemmar.  

Organisatoriska frågor till stor del med anledning av situationen med 

Corona diskuterades, bl.a inställda årsmöten, internfeministiskt arbete, 

1 Maj, Pride och sommarvänstern diskuterades. Inga konkreta beslut 

fattades här, vi fortsätter att följa utvecklingen samt de riktlinjer som 

partiet centralt har gjort. En viktig information här är att partistyrelsen 

fattat beslut om att partiföreningar får frångå stadgan och skjuta på sina 

årsmöten till i höst om de så vill. 

Slutligen disktuerades den pågående processen kring rekrytering av ny 
kanslichef.  
 

 


